Moscow
Moscow is the capital of Russia. It is one of the biggest and most beautiful cities in the world. Moscow is a modern city now. The population of the city is about 9.8 million people. Moscow is a political centre, where the government of our country works. Moscow was founded in 1147 by Yuri Dolgoruky. The total area of Moscow is about nine hundred square kilometres. 

We say that Moscow is a port of five seas, as the Moscow—Volga Canal links Moscow with the Baltic, White, Caspian and Black seas and the Sea of Azov. 

Moscow is an industrial centre too. There are many factories and plants in it. One of the best-known plants produces many lorries, and the other one produces cars. 

The Bolshoi Theatre is one of the famous theatres all over the world. If you are fond of painting you can go to the Tretyakov Art Gallery or to the Pushkin Fine Arts Museum and see a lot of interesting portraits and landscapes there. We say that the Tretyakov Art Gallery is a treasure-house of Russian art. Young people like to visit the Central Military Museum. There are many tanks, guns and war documents there. 

One can see the Kremlin and Red Square in the city. There are many fine buildings, wide streets, green parks, large squares, churches and monuments in Moscow. 

It is necessary to mention such famous monuments as monuments to the great Russian writer Alexander Pushkin and to the first Russian printer Ivan Fedorov. 

Visiting the capital a lot of foreigners from all over the world come to see these monuments. 

One of the highest buildings in Moscow is the State Moscow University. It was founded in 1755 by the great scientist Mikhail Lomonosov. 

Transport. Moscow is a very big city, and its transport must be comfortable and fast. 

One can see a lot of cars, buses, trolley-buses, trams in the streets of our city. The Moscow metro began its work on the 15th of May, 1935. There were 13 stations at that time. Now it has 190 stations. Our metro is a beautiful and convenient one. 

There are nine railway stations in Moscow and five airports around the city. 

There are many stadiums in Moscow. The Central Stadium is in Luzhniki. Many competitions and football matches are held there. 

The Olympic village was built for the 22nd Olympic Games in Moscow in 1980. It is a big complex for sport games. 

I live in Moscow and I am proud of this city.

Перевод текста: Moscow 

Москва - капитал России. Это - один из самых больших и самых красивых городов в мире. Москва - современный город теперь. Население города - приблизительно 9.8 миллионов человек. Москва - политический центр, где правительство нашей страны работает. Москва была основана в 1147 Юрием Долгоракай. Полная область Москвы - приблизительно девятьсот квадратных километров. 

Мы говорим, что Москва - порт пяти морей, поскольку Канал Москвы-Волги связывает Москву с Балтийскими, Белыми, Каспийскими и Черными морями и Азовским морем. 

Москва - индустриальный центр также. Есть много фабрик и заводов в этом. Один из самых известных заводов производит много грузовиков, и другой производит автомобили. 

Театр Bolshoi - один из известных театров во всем мире. Если Вы любите живопись, Вы можете пойти в Галерею Третьякова Арта или в Музей Искусств Пушкина и видеть много интересных портретов и пейзажей там. Мы говорим, что Галерея Третьякова Арта - сокровищница российского искусства. Молодые люди любят посещать Центральный Военный Музей. Есть много резервуаров, оружие и военные документы там. 

Можно видеть Кремль и Красную площадь в городе. Есть много прекрасных зданий, широкие улицы, зеленые парки, большие площади, церкви и памятники в Москве. 

Необходимо упомянуть такие известные памятники как памятники большому российскому автору Александру Пушкину и на первый российский принтер Иван Федоров. 

Посещая капитал много иностранцев со всех континентов приезжает, чтобы видеть эти памятники. 

Одно из самых высоких зданий в Москве - государственный Московский Университет. Это было основано в 1755 большим ученым Михаилом Ломонозовом. 

Транспорт. Москва - очень большой город, и его транспорт должен быть удобным и быстрым. 

Можно видеть много автомобилей, автобусов, троллейбусов, трамваи на улицах нашего города. Московское метро начало его работу 15-ого мая 1935. Тогда было 13 станций. Теперь это имеет 190 станций. Наше метро - красивый и удобный. 

Есть девять железнодорожных станций в Москве и пяти аэропортах вокруг города. 

В Москве есть много стадионов. Центральный Стадион находится в Luzhniki. Много соревнований и футбольных матчей проведены там. 

Олимпийская деревня была построена для 22-ых Олимпийских Игр в Москве в 1980. Это - большой комплекс для спортивных игр. 

Я живу в Москве, и я горжусь этим городом.

